
Referat af generalforsamling i Gørløse vandværk a.m.b.a. 

Tirsdag den 25. marts 2025 i Gørløse Forsamlingshus 

 

         Formand Mogens Jacobsen bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent:  

 

Ulla Lund Nielsen fra Vandværkskontoret blev foreslået og enstemmigt valgt. 

Dirigenten takkede for valget og kunne konstatere at generalforsamlingen var lovlig indkaldt med 

mindst 14 dages varsel ved annoncering i Hillerød Posten og på vandværkets hjemmeside. 

 

 

2. Bestyrelsens beretning ved formanden: 

Formand Mogens Jacobsen aflagde beretning på bestyrelsens vegne. Beretningen er vedlagt dette 

referat. 

Bestyrelsens beretning blev herefter taget til efterretning. 

 

3. Det reviderede regnskab. 

 

Regnskabet for 2024 blev omdelt på generalforsamlingen og har samtidig ligget på vandværkets 

hjemmeside. 

 

Regnskabet blev gennemgået af Ulla Lund Nielsen fra Vandværkskontoret. Gørløse Vandværks 

regnskab er endt med en overdækning på kr. 304.000 mod en budgetteret overdækning på kr. 

246.000.  

 

Det reviderede regnskab for 2024 blev godkendt. 

 

        

4. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse. 

Budget for 2026 blev gennemgået af Erling Nielsen. 

De nuværende takster fastholdes i 2026 på henholdsvis 600,00 i fast bidrag og kr. 8,00 pr. m3.  

Der er ingen store ændringer i budgettet for 2026 i forhold til budgettet for 2025.  

Der er i årene 2026-2028 afsat kr. 350.000 kr. til ledningsrenovering samt 150.000 kr. til udskiftning 

af vandmålere. Dog fastholdes likviditeten på et acceptabelt niveau. 

Budgettet for 2026 blev godkendt. 



 

5. Indkomne forslag 

Bestyrelsens forslag om ændring af vedtægternes §9: 

Selskabets bestyrelse består af 5 medlemmer, valgt blandt medlemmerne for 2 år ad gangen, idet 

der hvert år på den ordinære generalforsamling afgår skiftevis 2 og 3 medlemmer ændres til: 

”Selskabets bestyrelse består af 3-4 medlemmer valgt blandt medlemmerne for 2 år ad gangen, 

idet der hvert år på den ordinære generalforsamling afgår 2 medlemmer”. 

Medlemmer der kan vælges som bestyrelsesmedlemmer eller suppleanter skal være juridisk 

uafhængige af hinanden. 

Dette afsnit udgår. 

Bestyrelsens forslag blev gennemgået og vedtaget på den ordinære generalforsamling i 2024, men 

da der ikke var 2/3 medlemmer tilstede, skal ændringen godkendes på en efterfølgende 

ekstraordinær eller ordinær generalforsamling. 

Forslaget om vedtægtsændringer blev godkendt af generalforsamlingen 

 

6. Valg til bestyrelsen: 

På valg var Mogens Jacobsen og Ann Marit Nielsen, som ikke ønskede genvalg. 

Da der ikke var medlemmer som ønskede at træde ind i bestyrelsen, blev der ikke valgt nye 

bestyrelsesmedlemmer. Bestyrelsen består derfor fremover af 3 medlemmer. Generalforsamlingen 

gav dog bestyrelsen fuldmagt til at finde nye bestyrelsesmedlemmer i løbet af året. 

 

7. Valg til suppleant. 

 

På valg var Leif Rasmussen som blev genvalgt 

 

8. Valg af godkendt revisor. 

 

Bestyrelsen stillede forslag om genvalg af Kappelskov Revision. Kappelskov Revision blev genvalgt. 

 

9. Eventuelt 

Mogens Jacobsen takkede af og takkede bestyrelsen for et godt samarbejde igennem mange år. 

Mogens udtrykte ønske om at det lykkedes bestyrelsen at finde nye medlemmer til 

bestyrelsesarbejdet. 

Erling takkede Mogens og Ann for deres store arbejde med bestyrelsen. 

Jesper takkede Mogens for et godt samarbejde og god sparring. 

Jesper orienterede om installation af nyt softwaresystem på vandværket som skal styrke 

sikkerheden mod ulovlig indtrængen. 



Der blev fra forsamlingen stillet spørgsmål til, om vandværket kan levere vand ved et eventuelt 

nedbrud. Bestyrelsen orienterede om at der findes en nødforsyning der kan åbnes, så det vil kun 

være kortvarigt at der vil mangle vand ved et eventuelt nedbrud. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen.  

 

Gørløse den, 25. marts 2024 

 

 

……………………………………………………………………       

Ulla Lund Nielsen                                                        

 

 


